
Bestyrelsesmøde i 6 HK d. 25.11 2015 

Tilstede: Lars Rasmussen, Claus Andersen, David Maagaard og Christian Munk 

Hovedemner på HB-mødet: 

 Elite og medlemsfremmende aktiviteter.  

 Yes 2 chess. Måske skal Århus også være med. 

 Forslag om en rating-grænse. Nedefter. 

 Elite-skak. Lidt uklart hvad der skal drøftes på HB-mødet i den forbindelse. 

Ungdoms Grand Prix. Eksempelvis i samarbejde med Århus skoleskak. Chesshouse er dog ikke interesseret i 

at være med, idet de mener at man skal være medlem af Chesshouse for at kunne spille med.  

Nemmere at få kontakt til børn i skoleskakken hvis turneringen har samme format som skoleskak Grand 

Prix. 

Et forslag er at lave en holdturnering specielt for unge.  

Junior træningssamlinger. Mads Boe afholder det sidste gang d. 12.12 2015. Og Chesshouse vil 

sandsynligvis gerne køre det videre. Det lader heldigvis til at vi på den måde kan fastholde en del af de 

unge, særligt pigerne. 

Østjysk Grand Prix. Peter Matzen vil gerne køre turneringen videre næste år. Vi genbruger indbydelsen fra 

sidste år og den skal sendes til turneringslederen eller klubformanden. 

Medlemsstallet i 6 HK er 578 (30.9 2015) 

Hvordan får vi børnene ind i klubberne? De kommer i SFO, så måske en brochure i skolerne fra 

skakklubberne, eller flyers - uddeling i skoleskakken fra de enkelte klubber. Kortere betænkningstid i 

klubturneringerne rundt omkring. Måske højere ”løn” ti juniortrænere. På DSU´s hjemmeside har der 

tidligere været skakmateriale til ud-printning til børn/ begyndere. Findes det stadig? 

Pokalturneringen. Hvem afholder? Claus sender mail til klubberne desangående. Turneringslederen bliver 

sandsynligvis igen Sunde Andersen. 

Ingen problemer fra kasseren, klubberne betaler overvejende til tiden. 

Der skal etableres et punkt på hjemmesiden med forskellige skakrelaterede foredragsholdere som de 

enkelte klubber kan benytte sig af, gerne med angivelse af priser. 

   


